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                        ❞ كتاب Mass Transfer Operations for the Practicing Engineer : Chapter 14 ❝ 


This book takes a highly pragmatic approach to providing the principles and applications of mass transfer operations by offering a valuable, easily accessible guide to solving engineering problems. Both traditional and novel mass transfer processes receive treatment. As with all of the books in this series, emphasis is placed on an example-based approach to illustrating key engineering concepts.



يأخذ هذا الكتاب نهجًا عمليًا للغاية في توفير مبادئ وتطبيقات عمليات النقل الجماعي من خلال تقديم دليل قيم ويمكن الوصول إليه بسهولة لحل المشكلات الهندسية. تتلقى كل من عمليات نقل الكتلة التقليدية والجديدة العلاج. كما هو الحال مع جميع الكتب في هذه السلسلة ، يتم التركيز على نهج قائم على المثال لتوضيح المفاهيم الهندسية الرئيسية.



An invaluable guide for problem solving in mass transfer operations



دليل لا يقدر بثمن لحل المشكلات في عمليات النقل الجماعي



The book is divided into two major parts. It starts with the principles underlying engineering problems—showing readers how to apply general engineering principles to the topic of mass transfer operations. It then goes on to provide step-by-step guidance for traditional mass transfer operations, including distillation, absorption and stripping, and adsorption, plus novel mass transfer processes. Essential topics for professional engineering exams are also covered.



ينقسم الكتاب إلى قسمين رئيسيين. يبدأ بالمبادئ الأساسية للمشكلات الهندسية - يوضح للقراء كيفية تطبيق المبادئ الهندسية العامة على موضوع عمليات النقل الجماعي. ثم تستمر في تقديم إرشادات خطوة بخطوة لعمليات نقل الكتلة التقليدية ، بما في ذلك التقطير والامتصاص والتجريد والامتصاص ، بالإضافة إلى عمليات نقل الكتلة الجديدة. كما يتم تغطية الموضوعات الأساسية لامتحانات الهندسة المهنية.





Geared towards chemical, environmental, civil, and mechanical engineers working on real-world industrial applications, Mass Transfer Operations for the Practicing Engineer features:



موجهة نحو المهندسين الكيميائيين والبيئيين والمدنيين والميكانيكيين الذين يعملون على التطبيقات الصناعية في العالم الحقيقي ، تتميز عمليات النقل الجماعي لمهندس الممارسة:



Numerous sample problems and solutions with real-world applications



العديد من مشاكل وحلول العينة مع تطبيقات العالم الحقيقي



Clear, precise explanations on how to carry out the basic calculations associated with mass transfer operations



تفسيرات واضحة ودقيقة حول كيفية إجراء الحسابات الأساسية المرتبطة بعمليات النقل الجماعي



Coverage of topics from the ground up for readers without prior knowledge of the subject



تغطية الموضوعات من الألف إلى الياء للقراء دون معرفة مسبقة بالموضوع



Overview of topics relevant to the ABET (Accreditation Board for Engineering and Technology) for those taking the Professional Engineering (PE) exams



نظرة عامة على الموضوعات ذات الصلة بـ ABET (مجلس الاعتماد للهندسة والتكنولوجيا) لأولئك الذين يخضعون لامتحانات الهندسة المهنية (PE)



Appendix containing relevant mass transfer operation charts and tables


  - 
من كتب الهندسة الميكانيكية الهندسة الميكانيكية - مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا.
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  منصّة المكتبة 
( التسجيل مفتوح )مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجياكتب الهندسة الميكانيكيةأفضل كتب في كتب الهندسة الميكانيكيةكتب الهندسة الميكانيكيةكتب هندسة الإنتاج والتصميم الميكانيكيالمزيد من التصنيفات كل الكتب في  كتب الهندسة والتكنولوجيا كل المكتبات وسوم ذات صلة:
#ميكانيكا . #الهندسة #كورسات #ألتخطيط للنجاح #بناء. #كورسات هندسة . #الاقتصاد #تطوير . #بترول . #الهندسة بانواعها #تطور. #شركات . #اعمال التنفيذ #تخطيط- #هندسة ميكانيكية . #ركن الهندسة الميكانيكية #سيارات . #تطورات . #تسوق . #الطيران . #هندسة . #مكيانيكية . #هندسية . #التنمية . 


 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
للتبليغ   عن كتاب محمي بحقوق نشر فضلًا اضغط هنا 
مكتبة تحميل الكتب مجانا
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providing the principles and applications of mass transfer operations by offering a valuable, easily accessible guide to solving engineering problems. Both traditional and novel mass transfer processes receive treatment.
اقتباسات من كتاب ❞Mass Transfer Operations for the .. ❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
نبذة عن الكتاب:
Mass Transfer Operations for the Practicing Engineer : Chapter 14
2010م - 1445هـ 


This book takes a highly pragmatic approach to providing the principles and applications of mass transfer operations by offering a valuable, easily accessible guide to solving engineering problems. Both traditional and novel mass transfer processes receive treatment. As with all of the books in this series, emphasis is placed on an example-based approach to illustrating key engineering concepts.



يأخذ هذا الكتاب نهجًا عمليًا للغاية في توفير مبادئ وتطبيقات عمليات النقل الجماعي من خلال تقديم دليل قيم ويمكن الوصول إليه بسهولة لحل المشكلات الهندسية. تتلقى كل من عمليات نقل الكتلة التقليدية والجديدة العلاج. كما هو الحال مع جميع الكتب في هذه السلسلة ، يتم التركيز على نهج قائم على المثال لتوضيح المفاهيم الهندسية الرئيسية.



An invaluable guide for problem solving in mass transfer operations



دليل لا يقدر بثمن لحل المشكلات في عمليات النقل الجماعي



The book is divided into two major parts. It starts with the principles underlying engineering problems—showing readers how to apply general engineering principles to the topic of mass transfer operations. It then goes on to provide step-by-step guidance for traditional mass transfer operations, including distillation, absorption and stripping, and adsorption, plus novel mass transfer processes. Essential topics for professional engineering exams are also covered.



ينقسم الكتاب إلى قسمين رئيسيين. يبدأ بالمبادئ الأساسية للمشكلات الهندسية - يوضح للقراء كيفية تطبيق المبادئ الهندسية العامة على موضوع عمليات النقل الجماعي. ثم تستمر في تقديم إرشادات خطوة بخطوة لعمليات نقل الكتلة التقليدية ، بما في ذلك التقطير والامتصاص والتجريد والامتصاص ، بالإضافة إلى عمليات نقل الكتلة الجديدة. كما يتم تغطية الموضوعات الأساسية لامتحانات الهندسة المهنية.





Geared towards chemical, environmental, civil, and mechanical engineers working on real-world industrial applications, Mass Transfer Operations for the Practicing Engineer features:



موجهة نحو المهندسين الكيميائيين والبيئيين والمدنيين والميكانيكيين الذين يعملون على التطبيقات الصناعية في العالم الحقيقي ، تتميز عمليات النقل الجماعي لمهندس الممارسة:



Numerous sample problems and solutions with real-world applications



العديد من مشاكل وحلول العينة مع تطبيقات العالم الحقيقي



Clear, precise explanations on how to carry out the basic calculations associated with mass transfer operations



تفسيرات واضحة ودقيقة حول كيفية إجراء الحسابات الأساسية المرتبطة بعمليات النقل الجماعي



Coverage of topics from the ground up for readers without prior knowledge of the subject



تغطية الموضوعات من الألف إلى الياء للقراء دون معرفة مسبقة بالموضوع



Overview of topics relevant to the ABET (Accreditation Board for Engineering and Technology) for those taking the Professional Engineering (PE) exams



نظرة عامة على الموضوعات ذات الصلة بـ ABET (مجلس الاعتماد للهندسة والتكنولوجيا) لأولئك الذين يخضعون لامتحانات الهندسة المهنية (PE)



Appendix containing relevant mass transfer operation charts and tables



   .      المزيد..


تعليقات القرّاء:








تعريف النقل الجماعي


معامل نقل الكتلة


النقل الجماعي pdf


أمثلة على الانتقال الجماعي في الحياة اليومية


معادلة نقل الكتلة


انتشار نقل الكتلة


كتاب النقل الجماعي


تفاعل محدود لنقل الكتلة


examples of mass transfer in daily life


mass transfer definition


mass transfer coefficient


mass transfer pdf


mass transfer limited reaction


mass transfer equation


mass transfer diffusion


mass transfer book




This book takes a highly pragmatic approach to providing the principles and applications of mass transfer operations by offering a valuable, easily accessible guide to solving engineering problems. Both traditional and novel mass transfer processes receive treatment. As with all of the books in this series, emphasis is placed on an example-based approach to illustrating key engineering concepts.
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Coverage of topics from the ground up for readers without prior knowledge of the subject
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